
Protokół Nr 15/08 
 

z posiedzenia komisji socjalno-porządkowej i oświaty 
dnia 26 lutego 2008 r. 

odbytego w sali konferencyjnej urzędu nr 201 
 
 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 1000 
Zakończenie posiedzenia godz. 1200 

 
 
Posiedzenie komisji otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj , która 
powitała wszystkich obecnych na posiedzeniu . 
W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z listą obecności stanowiącą 
załącznik do protokołu oraz wójt gminy i zastępca . 
W posiedzeniu uczestniczył wiceprzewodniczący rady  . 
Na podstawie listy obecności przewodnicząca komisji stwierdziła quorum przy którym 
komisja moŜe obradować i podejmować prawomocne decyzje i opinie. 
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie otrzymując 
materiały . 
Porządek posiedzenia komisja przyjęła w brzmieniu jak niŜej :  
1.Zatwierdzenie porządku posiedzenia  
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji  
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję , która odbędzie się 29 lutego   2008 r.  
4.Ocena działalności Ośrodka Administracyjnego Szkół  za rok 2007 .Analiza remontów oraz  
   doposaŜenie szkól gminnych i informacja na temat wypłaconych stypendiów w roku 2007  
   Opinia komisji na sesję .  
5.Ocena działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2007 
   Opinia komisji na sesję 
6.Dyskusja nad projektem uchwały w sprawie Statutu Gminy Stargard Szczeciński  
   Opinia komisji   
7.Sprawy róŜne  
8.Zamknięcie posiedzenia komisji  
Ad.1 
Jak wyŜej . 
Ad.2 
Protokół nr 14/07 z poprzedniego posiedzenia, komisja  przyjęła jednogłośnie bez 
odczytywania .  
Ad.3 
Przewodnicząca komisji odczytała projekty uchwał przygotowane pod obrady najbliŜszej 
sesji, komisja przeanalizowała te projekty , wysłuchała uzasadnień i wyjaśnień , a następnie 
zaopiniowała je jak niŜej :  
- projekt  uchwały  Nr XV/94/08 w sprawie regulaminu określającego wysokość dodatków i 
  innych składników wynagrodzenia nauczycieli oraz szczegółowych warunków ich  
  przyznawania , a takŜe wysokość,    szczegółowe zasady przyznawania i wypłacania  
  nauczycielom dodatku mieszkaniowego  
-projekt  uchwały Nr XV/95/08 w sprawie ustalenia szczegółowych zasad udzielania i  
 rozmiaru zniŜek dla nauczycieli, którym powierzono stanowisko kierownicze  
 w szkołach oraz zasad zwalniania od obowiązku realizacji tygodniowego obowiązkowego  
wymiaru godzin zajęć dydaktycznych , wychowawczych i opiekuńczych 
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-projekt uchwały Nr XV/96/08  w sprawie kryteriów i trybu przyznawania nagród dla  
 nauczycieli zatrudnionych w jednostkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Stargard  
 Szczeciński  
WyŜej wymienione projekty uchwał zostały omówione przez zastępcę wójta , a komisja uwag 
nie wniosła i pozytywnie je zaopiniowała,  
-projekt uchwały  Nr XV/97/08 o zmianie uchwały w sprawie określenia zasad  
 gospodarowania nieruchomościami stanowiącymi własność Gminy Stargard Szczeciński i  
 nabywania nieruchomości do zasobu gminnego 
Zastępca wójta przedstawił  dokładnie co zmieniło się  w stosunku do obowiązującej  
uchwały , odczytując brzmienie tych zapisów z uchwały obowiązującej  . 
Komisja uwag nie wniosła i  pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały .  
- projekt  uchwały  Nr XV/98/08 w sprawie przyjęcia zmian do statutu Związku Gmin 
 Dorzecza Iny- komisja uwag nie wniosła i zaopiniowała pozytywnie ,   
-projekt  uchwały Nr XV/99/08  w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego plan 
zagospodarowania przestrzennego w obrębie Skalin 
Wójt Gminy poinformował  ,Ŝe  wniosek o sporządzenie planu złoŜył  w roku 2006 Pan 

     Szutkowski Jan, mieszkaniec Skalina  . Wniosek ten przez  nie uwagę  , nie trafił pod obrady 
poprzedniej sesji . 

     Wiceprzewodniczący rady poinformował członków komisji , iŜ ten projekt uchwały przez 
komisję gospodarki został zaopiniowany negatywnie , poniewaŜ komisja uwaŜa, Ŝe naleŜy 
robić duŜe obręby miejscowości   , a nie małe części  . 

     Przewodnicząca komisji powiedziała ,Ŝe wniosek przez tą  osobę został  złoŜony wcześniej i  
z tej miejscowości jest tylko  jedna osoba  . 
Wójt Gminy –wyjaśnił ,Ŝe  propozycja komisji gospodarki jest taka  , aby robić kompleksowo 
całe miejscowości , a nie zajmować się małymi działkami  . Dalej wójt stwierdził ,Ŝe co do 
terenów pod Lipnikiem i w okolicy fabryki opon to nie ma wątpliwości , są równieŜ 
miejscowości z których wpłynęło duŜo wniosków jak Grzędzice.  
Radna Kornet zapytała się , ile będzie kosztowała  ta zmiana.  
Wójt Gminy odpowiedział , Ŝe zgodnie z przepisami ustawy gmina ponosi koszty i  po 
 ogłoszeniu przetargu będą znane koszty i będziemy wiedzieć co moŜemy zrobić . 
Radny Klim -  w swojej wypowiedzi zaznaczył ,Ŝe naleŜałoby być  konsekwentnym 
 skoro, na poprzedniej sesji podejmowane były podobne uchwały  . 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .   
- projekt uchwały Nr XV/100/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji- 
  komisja zaopiniowała pozytywnie ,   
- projekt uchwały Nr XV/101/08 w sprawie uchwalenia przeprowadzenia konsultacji –  
  komisja zaopiniowała pozytywnie ,  
- projekt uchwały  Nr XV/102/08 w sprawie zmiany budŜetu Gminy Stargard Szczeciński na 
 2008 rok 
- projekt uchwały Nr XV/103/08 w sprawie zmian budŜetu gminy na 2008 r. oraz zmiany 
 wydatków na programy i projekty realizowane ze środków pochodzących z budŜetu Unii 
 Europejskiej , niepodlegających  zwrotowi środków  z pomocy udzielanej przez państwa 
 członkowskie  ( EFTA ) oraz innych środków pochodzących ze źródeł zagranicznych 
 niepodlegających zwrotowi 
Projekt uchwały Nr XV/102/08 i Nr XV/103/08 przedstawiła  skarbnik gminy , komisja uwag 
nie wniosła i oba projekty jednogłośnie zaopiniowała pozytywnie .     
- projekt uchwały Nr XV/104/08  w sprawie zasad przyznawania środków Gminnego 
 Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej przeznaczonych na dofinansowanie 
 zadań w zakresie budowy  indywidualnych oczyszczalni ścieków  



- 3 - 
W trakcie dyskusji nad projektem uchwały komisja poinformowana została o drobnych 
zmianach- kosmetycznych - , polegających na wykreśleniu w § 4 ust.1 i w § 6 
słowa „ przedmiotowej „ i w projekcie umowy wykropkowanie miejsca przeznaczonego  na 
nazwisko i imię Wójta Gminy , ponadto komisja pozytywnie odniosła się do propozycji 
komisji gospodarki o wykreślenie z projektu umowy § 4 i ust.2 § 7. 
Komisja w/w projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie .  
Radny Kochaniec – powiedział o tym , iŜ media poinformowały o odrzuceniu projektu Zlewni 
Jeziora Miedwie . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe ten projekt nie znalazł się na liście indykatywnej , a przejdzie 
do procedury konkursowej . 
Ad.4 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotycząca działalności Ośrodka 
Administracyjnego Szkół za rok 2007 w tym remonty , doposaŜenie szkół i wypłatę 
stypendiów w roku 2007 . 
Członkowie komisji w trakcie dyskusji zwrócili uwagę ,iŜ dofinansowanie do mundurków 
szkolnych wynosiło 50 zł , a mundurki były po 40-45 zł . Radny Kochaniec zwrócił uwagę ,Ŝe 
w sytuacji  kiedy przekracza się kryterium dochodowe  przy przyznawaniu stypendium np.  o 
1 zł to juŜ stypendium się nie naleŜy , zdaniem radnego taka sytuacja powinna ulec zmianie . 
Zwrócono uwagę na brak stypendium dla uczni uzdolnionych . 
Komisja jednogłośnie przyjęła następującą opinię : 
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała działalność Ośrodka 
Administracyjnego Szkól; za rok 2007 jak równieŜ wykonane remonty , doposaŜenia szkól 
oraz wypłatę stypendiów . 
Informacja stanowi załącznik do protokołu . 
Ad.5 
Przewodnicząca komisji omówiła informację dotyczącą  sprawozdania z działalności 
Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej   za rok 2007. 
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i jednogłośnie przyjęli następującą opinię .  
Komisja Socjalno-Porządkowa i Oświaty pozytywnie zaopiniowała działalność Gminnego 
Ośrodka Pomocy Społecznej za rok 2007 . 
Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6 
Komisja w trakcie omawiania projektu uchwały w sprawie Statutu Gminy Stargard 
Szczeciński poparła propozycje dopisania zmian jakie zostały zawarte w otrzymanych na 
posiedzeniach projektach  uchwał i ponadto pozytywnie odniosła się do  niewielkich zmian 
zaproponowanych przez komisję gospodarki , a mianowicie; 
w § 29 ust.6 –dopisać słowa „ tablicach sołectw”, 
 § 58 ust.1 pkt 5 –  otrzymuje brzmienie  „ 5.Minimum 500 mieszkańców posiadających 
prawo wyborcze „    
w § 111.1  - utworzenie klubu 5 radnych . 
Pozostałe zapisy statutu komisja zaopiniowała pozytywnie . 
Ad.7 
W sprawach róŜnych wójt poinformował : 
- o tym ,Ŝe gmina przystąpiła do programu „ Boisko w kaŜdej gminie „ , 
- o tym ,Ŝe z ostatnim lutym kończą się ogniska przedszkolne , a następne rozpoczną się od  

połowy kwietnie do końca roku 2009 , i tutaj  wójt zaproponował , aby  na ten okres od 
marca do połowy kwietnia , osoby zatrudnione zostały przez  GOPS . 

Przewodnicząca komisji poruszyła następujące sprawy , a mianowicie : 
- czy teren pod boisko sportowe w Skalinie jest załatwiony , 
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- czy w Wierzchlądzie agencja przekaŜe teren pod pętlę autobusową , dla bezpieczeństwa 
  dzieci , 
- czy będzie remont świetlicy w Skalinie . 
Wójt Gminy odpowiadając wyjaśnił ,iŜ odnośnie boiska sportowego wszystko jest załatwione, 
 ale  jeszcze nie formalnie, pętla będzie załatwiona w tym roku , a odnośnie świetlicy to nie 
 ma ekspertyzy technicznej , bo ona nigdy nie spełni wymogów sanitarnych i dlatego 

  odstąpiono od wykonania dokumentacji technicznej świetlicy .RozwaŜą się moŜliwość 
dobudowania do istniejącej juŜ biblioteki .  

 Radna Kornet – poinformowała o problemie jaki wystąpił w Domu Samotnej Mastki w 
Poczerninie , iŜ wydostają się ścieki . 

  Zastępca Wójta oświadczył ,iŜ w tej sprawie pracownicy urzędu sprawdzą na miejscu , 
dlaczego tak się dzieje . 

     Radny Klim powiedział ,Ŝe w bibliotece w Klępinie jest ubogi program komputerowy i 
naleŜy naprawić drukarkę  .Kolejno poruszył sprawę dotyczącą małej ilości hydrantów w 
miejscowości Klępino i na zakończenie zapytał się czy bezpłatnie będzie moŜna przekształcić 
prawo wieczystego uŜytkowania w prawo własności , czy na to pozwalają obecne przepisy . 

    Zastępca wójta odpowiedział ,Ŝe obowiązujące przepisy na dzień dzisiejszy nie pozwalają na 
bezpłatne przekształcenie tego  prawa . 

    Ad.8 
    Wobec wyczerpania porządku Przewodnicząca Komisji ElŜbieta Kucaj podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie .  
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